



Name : Tan Po Gaik
 Gender : Female
 Age : 34
 Place : Penang
 Health condition/s: Migraine
 Product/s : Silver Bullet



"I had been suffering from migraine for around 7-8 years. Sometimes when it appeared, it would last for a week. Despite that, I had seldom taken drugs for all these years because I did not wish to rely on drugs and I was fearful of its side effects too.

One day, coincidentally I had a migraine attack whilst I was with Mr Eddy. He suggested that I tried Silver Bullet. I immediately consumed a sachet of it and in just 15 minutes, I found that the headache had disappeared! Until now, surprisingly I haven't suffered any migraine attacks! Silver Bullet is truly an amazing product! "

姓名 : Tan Po Gaik
 性别 : 女
 年龄 : 34
 来自 : 檳城
 健康状况: 严重的偏头痛
 产品 : Silver Bullet

“我已经有偏头痛的问题约7-8年了，有时会长达一星期才好转。虽然有药物可服用，但是我还是选择不要服用它，因为对我而言，药物的功效不大而且我怕长期服用药物所带来的副作用。

有一次，当Eddy来找我的时候，我告诉他当下我的偏头痛又发作了。他就介绍我饮用Silver Bullet。我也不说二话就即刻冲泡一包来喝。不可思议的是我的偏头痛竟然在15分钟后消失。过后，我就每天饮用1包Silver Bullet，而在15天后，偏头痛没再发作了。Silver Bullet真的是一个很棒的产品！”

Nama : Tan Po Gaik
 Jantina : Perempuan
 Umur : 34
 Tempat : Penang
 Masalah : Migrain
 Produk : Silver Bullet

"Saya sudah menghadapi kesulitan migrain lebih kurang 7-8 tahun. Kadang-kadang ia akan berlaku secara berturutan selama seminggu. Selama ini, saya enggan mengambil ubat kerana saya kurang percaya terhadap keberkesanan ubat dan saya memang takut akan kesan sampingan ubat. Pada suatu hari, semasa saya berjumpa dengan Encik Eddy, migrain tiba-tiba berlaku lagi dan dia terus memperkenalkan Silver Bullet untuk saya. Saya mengambil satu uncang untuk minum dan ajaibnya cuma selepas 15 minit, sakit kepala terus hilang! Sehingga hari ini, migrain tidak pernah berlaku! Silver Bullet memang satu produk yang baik! "

赢升